
PROTOKÓŁ
VI Sesja Rady Gminy Wilczęta z dnia 27 września 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status
1 Butkiewicz Antoni obecny
2 Dobrzeniecki Zdzisław obecny
3 Dubiec Irena Cecylia obecna
4 Duda Danuta Maria obecna
5 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna obecna
6 Kochan Wioletta Katarzyna obecna
7 Kuderawiec Patryk Jakub obecny
8 Łachmański Zbigniew obecny
9 Łuczko Anna obecna
10 Mierzwicka Monika obecna
11 Romanowicz Ryszard obecny
12 Skubij Elżbieta Iwona obecna
13 Terlicki Stanisław obecny
14 Wargacki Ryszard obecny
15 Wytrwał Zdzisław obecny

obecni 15
wszyscy 15
procent 100,00 %
Kworum zostało osiągnięte

PORZĄDEK OBRAD

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych.

VI Sesja Rady Gminy Wilczęta w kadencji 2018-2023, odbyła się w dniu 27 
września 2019 r. w Centrum Kultury w Wilczetach, Wilczęta 43.

Otwarcia Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Elżbieta Skubij, która 
powitała radnych oraz zaproszonych gości: Pana Bogusława Szczerbę – Wójta 
Gminy, Panią Monikę Gońca –Skarbnika Gminy, Pana Tadeusza Wysockiego – 
Sekretarza Gminy; kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów 
sołectw oraz przybyłą na salę publiczność.

Ad. pkt. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności  radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła,  że sesja
jest  prawomocna,  ponieważ  na  15  radnych  w  obradach  uczestniczy  15  –  lista
obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 3. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego 
uzupełnienie lub zmianę.

Przystępujemy obecnie do ustalenia porządku obrad VI sesji Rady Gminy Wilczęta.
Przedstawiam  proponowany  porządek  obrad  dzisiejszej  sesji,  który  otrzymaliście
Państwo radni wraz z zaproszeniem na sesję. Pozwolicie jednak, że go odczytam:



1. Otwarcie obrad
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę.
4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.
5.  Informacja  Przewodniczącej  Rady  o  sprawach  wniesionych  do  Rady  oraz

działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 
6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie zmiany w WPF na lata 2019-

2029.
7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej

Gminy Wilczęta na 2019 rok.
8.  Rozpatrzenie  projektu  i  podjęcie  Uchwały  w  sprawie  stawek  podatku  od

nieruchomości.
9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019.
10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia uchwalonego 

wniosku sołectwa dotyczącego zmiany przeznaczenia środków funduszu 
sołeckiego (Spędy).

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia uchwalonego
wniosku  sołectwa  dotyczącego  zmiany  przeznaczenia  środków  funduszu
sołeckiego (Księżno).

12. Sprawy różne.
13. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady – W przypadku zgłoszenia przez radnych lub wójta propozycji
zmian do porządku obrad  dotyczących  zmiany  kolejności  punktów,  dodania  nowych
punktów, usunięcia lub modyfikacji porządku, będziemy musieli kolejno te propozycje
przegłosować.
Zmiany  zostają  wprowadzone,  jeżeli  opowie  się  za  nią  bezwzględna  większość
ustawowego składu Rady, tj. co najmniej 8 radnych.

Czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad?
Proszę pana Bogusława Szczerba – Wójta Gminy, o zabranie głosu w sprawie porządku
obrad.

Wójt Gminy – proszę o wprowadzenie do porządku obrad VI sesji jako pkt 5 – “5. 
Ocena stanu ekonomicznego Zakładu Komunalnego w Wilczętach”.

Z uwagi na brak wniosków, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez Wójta Gminy dotyczący rozszeżenia porządku o pkt “5. Ocena stanu 
ekonomicznego Zakładu Komunalnego w Wilczętach”.

głosowanie Wprowadzenie pkt. “5. Ocena stanu ekonomicznego Zakładu 
Komunalnego w Wilczętach”.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent
ZA 15 100 % uprawnionych 15 -
PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
1 Butkiewicz Antoni ZA
2 Dobrzeniecki Zdzisław ZA
3 Dubiec Irena Cecylia ZA
4 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna ZA
5 Kochan Wioletta Katarzyna ZA
6 Duda Danuta Maria ZA
7 Kuderawiec Patryk Jakub ZA
8 Mierzwicka Monika ZA
9 Romanowicz Ryszard ZA
10 Skubij Elżbieta Iwona ZA
11 Wytrwał Zdzisław ZA
12 Terlicki Stanisław ZA
13 Wargacki Ryszard ZA
14 Łachmański Zbigniew ZA
15 Łuczko Anna ZA

Ad. pkt 4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, przystąpiono do zatwierdzenie protokołu z 
poprzedniej sesji, bez odczytywania.

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy – 
bez odczytywania.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent
ZA 15 100 % uprawnionych 15 -
PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
1 Butkiewicz Antoni ZA
2 Dobrzeniecki Zdzisław ZA
3 Dubiec Irena Cecylia ZA
4 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna ZA
5 Kochan Wioletta Katarzyna ZA
6 Duda Danuta Maria ZA
7 Kuderawiec Patryk Jakub ZA
8 Mierzwicka Monika ZA
9 Romanowicz Ryszard ZA
10 Skubij Elżbieta Iwona ZA
11 Wytrwał Zdzisław ZA
12 Terlicki Stanisław ZA



13 Wargacki Ryszard ZA
14 Łachmański Zbigniew ZA
15 Łuczko Anna ZA

Ad. pkt 5. Ocena stanu ekonomicznego Zakładu Komunalnego w Wilczętach

Głos zabrał Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach (ZK).
Obejmując  stanowisko  Dyrektora  ZK  wiedziałem,  że  sytuacja  finansowa  i

organizacyjna jest zła, ale nie wiedziałem, że jest tragiczna. Po analizie finansów, lat
ubiegłych,  doszedłem do wniosku,  że doszło  do zapaści  finansowej  w roku 2016.
Najwyraźniej  widać  było  brak  reakcji  poprzedniego  Wójta  i  Komisji  Rewizyjnej  –
zadłużenie w spłatach faktur, płac.

W zakładzie, w którym brak płynności finansowej:
1)  zleca  się  pracownikom  dodatkowe  prace,  które  powinny  być  wykonane  w

godzinach pracy;
2) udziela się pracownikom nagród i podwyżek;
3) udziela się dyrektorowi ZK podwyżki i nagrodę;
4) Zakład dzieli się otrzymanym zleceniem z firmami zewnętrznymi;
5) brak dbałości o materiały i ich prawidłowe rozliczanie;
6) budowa dwóch oczyszczalni środowiskowych, tj. Spędy i Góry (Góry można było

podłączyć pod istniejącą oczyszczalnię w Wilczętach).

Od początku tej kadencji nastąpiła poprawa oddłużeniowa, w wyniku oszczędności i
zmian  organizacyjnych.  Pracuje  obecnie  dwóch  konserwatorów  na  tej  samej
infrastrukturze,  kiedy za  poprzednika  pracowało  5.  Wykonujemy zaległe  prace  na
oczyszczalniach jak też na wodociągu.

Następnie  głos  zabrał  Sekretarz  Gminy,  który  powiedział  że  trudna  sytuacja
zakładu  w jakiej  znalazł  sie  w 2019 r.  wymaga analizy  przychodów i  kosztów w
dłuższym okresie. Analiza sprawozdań Rb-30 oraz zestawień należności i zobowiązań
za lata 2015-2018 wykazała, że początek katastrofalnej sytuacji zakładu nastąpił w
2016 r. W/g sprawozdań za 2016 r. różnica między przychodami a kosztami wyniosła
–111.560,20  zł.  Jaka  była  to  sytuacja  niepokojąca  obrazują  liczby  dotyczące
zobowiązań  z  tytułu  dostaw energii  elektrycznej.  W  2016  r.  wpłynęły  faktury  za
energię elektryczną na kwotę 128.152.77 zł. Zobowiązania za energię z roku 2015
wynosiły 31.641,35 zł. Łączne wpłaty za zużytą energię w 2016 r. wyniosły 48.512,03
zł.  Spowodowało  to  wzrost  zobowiązań  na  koniec  roku  2016  z  tytułu  energii  o
79.640,74 zł (do 111.282,09 zł). Dla porównania w 2015 r. kwota zapłaty za energię
elektryczną była zbliżona do złożonych faktur i wyniosła 167.364,47 zł. Jak wynika z
kart kontowych prowadzonych dla dostawców energii elektrycznej, ponoszenia opłat
za energię zaprzestano w połowie 2016 r. Mimo braku środków na zapłatę za energię
elektryczną  nie  poczyniono  żadnych  starań  o  obniżenie  kosztów.  Nałożenie  się
odroczonych kwot z 2016 r. oraz bieżących kosztów spowodowało w 2017 r. i latach
następnych utratę płynności finansowej.

Skarbnik  Gminy  –  po  okresach  sprawozdawczych  kwartalnych,  po  dokonanej
analizie  przekazywałam  informacje  Wójtowi  Gminy  odnośnie  nieprawidłowości  i
niepokojącej  sytuacji  w  Zakładzie  Komunalnym  w  formie  pism  dyscyplinujących.
Pisma takie  były  przekazywane do zakładu budżetowego z  prośbą o ograniczenie
kosztów (13 pism). Taką formę analizy i nadzoru zachowaliśmy do chwili obecnej.

Następnie pani Skarbnik przedstawiła analizę wpływu likwidacji i wcielenia zakładu
w struktury Urzędu na prespółczynnik VAT.

Wójt Gminy – na początku poprzedniej kadencji funkcję Dyrektora ZK objął pan
Andrzej Nowosielski, przy zadłużeniu 134 tys. zł a kończył przy zadłużeniu 94 tys. zł.
Jego kadencję należy oceniać pozytywnie. Były to argumenty “mocne” aby przedłużyć



umowę o pracę wraz z nagrodą – nie skorzystano z tego. Szukano innego rozwiązania
– powołano na to stanowisko pana Łukasza Korneluka. Na koniec “przygody” pana
Korneluka  z  Zakładem  Komunalnym,  zadłużenie  wyniosło  około  356  tys.  zł  przy
dofinansowaniu  z  Gminy  w  wysokości  380  tys.  zł,  co  daje  łącznie  736  tys.  zł
zadłużenia.

Z jednego z pism Wójta pani Jarosz do pana Korneluka wynikało, że w wyniku
weryfikacji sprawozdań stan zobowiązań na koniec 2016 r. jest na poziomie 361 tys.
zł,  dlatego  zwrócono  się  z  prośbą  o  ograniczanie  kosztów.  W  tym  okresie  pan
Dyrektor otrzymał nagrodę i podwyżkę. Drugie pismo, podobnej treści, przesłano po
5  miesiącach,  kiedy  zadłużenie  wzrosło  do  463  tys.  zł  –  czy  to  nie  było  celowe
działanie  aby zakład  zbankrutował  i  przekształcenia  go w spółkę? Każdy wójt  czy
burmistrz powinien dla takiego dyrektora podziękować.

Na jednej z sesji Rady Gminy, na pytanie radnej Ireny Dubiec, jakie jest zadłużenie
Zakładu  na  dzień  28  września  2018 r.  za  energię  elektryczną,  Dyrektor  Zakładu
odpowiedział, że 12 tys. zł, a to było około 200 tys zł.

Radna Monika Mierzwicka – kontrole przeprowadzaliśmy na dokumentach jakie 
otrzymywaliśmy.

Nastąpiła dyskusja dotycząca poboru, stopnia zużycia i kosztów za energię 
elektryczną ponoszone przez Zakład Komunalny w powyższym okresie. W dyskusji 
udział wzięli: Pani Lilla Kaczorek-Niska, Pan Tadeusz Wysocki, Tadeusz Przyborski.

Ad. pkt 6. Informacja Przewodniczącej Rady o sprawach wniesionych do Rady oraz 
działaniach podejmowanych w okresie między sesjami (za okres od1 lipca 
2019 r. – 24 września 2019 r.):

1.  Przesłano uchwały  do Wydziału  Organizacji  i  Nadzoru UW w Olsztynie,  RIO w
Elblągu, podjętą na V sesji Rady w dniu 3 lipca 2019 r.

2. Do biura rady Gminy, wpłynęło:
1) informacja  Wójta  Gminy Wilczęta o przebiegu wykonania budżetu gminy za

pierwsze półrocze 2019 roku;
2)  oświadczenia  majątkowe  radnych:  Danuty  Dudy  i  Zdzisława  Wytrwał  –

oświadczenia przesłano do Urzędu Skarbowego w Braniewie;
3) pismo z Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Regionalny Zarząd

Gospodarki Wodnej w Gdańsku, dotyczące chęci udziału przedstawiciela PGW w
sesji  Rady  Gminy  w  trakcie  której  chcą  przedstawić  podział  kompetencji
pomiędzy organami samorządu, a PGW Wody Polskie w zakresie gospodarki
wodnej i melioracji;

4) pismo z Komendy Powiatowej Policji w Braniewie o udostępnienie kopii raportów
kwartalnych RB30, sprawozdań rocznych oraz protokołów Komisji  Rewizyjnej
dotyczące  działalności  Zakładu  Komunalnego  w  Wilczętach  –  powyższe
dokumenty, w formie kserokopii, zostały przekazane KPP w Braniewie;

5)  informacja  z  Wojewódzkiej  Biblioteki  Publicznej  w  Olsztynie  dotycząca
działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wilczętach;

6)  pismo  Prokuratury  Rejonowej  w  Braniewie  z  zapytaniem czy  podejmowano
uchwałę dotyczącą utworzenia i funkcjonowania stref płatnego parkowania – w
odpowiedzi  poinformowano, że Rada Gminy Wilczęta nie podejmowała takiej
uchwały;

7) Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 9 września 2019 r.
w sprawie wydania o przedłożonej przez Wójta Gminy Wilczęta informacji  o
przebiegu  wykonania  budżetu  za  pierwsze  półrocze  2019  roku  –  opinia
pozytywna.

Dziękuję.



Ad. pkt 7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie zmiany w WPF na lata
2019-2029.

głosowanie Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie zmiany 
w WPF na lata 2019-2029.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
data 27 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent
ZA 15 100 % uprawnionych 15 -
PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
1 Butkiewicz Antoni ZA
2 Dobrzeniecki Zdzisław ZA
3 Dubiec Irena Cecylia ZA
4 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna ZA
5 Kochan Wioletta Katarzyna ZA
6 Duda Danuta Maria ZA
7 Kuderawiec Patryk Jakub ZA
8 Mierzwicka Monika ZA
9 Romanowicz Ryszard ZA
10 Skubij Elżbieta Iwona ZA
11 Wytrwał Zdzisław ZA
12 Terlicki Stanisław ZA
13 Wargacki Ryszard ZA
14 Łachmański Zbigniew ZA
15 Łuczko Anna ZA

Ad. pkt 8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Wilczęta na 2019 rok.

głosowanie Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Wilczęta na 2019 rok.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
data 27 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent
ZA 14 93.33 % uprawnionych 15 -
PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %
WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
1 Butkiewicz Antoni ZA
2 Dobrzeniecki Zdzisław ZA
3 Dubiec Irena Cecylia ZA
4 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna WSTRZYMAŁA SIĘ
5 Kochan Wioletta Katarzyna ZA
6 Duda Danuta Maria ZA
7 Kuderawiec Patryk Jakub ZA
8 Mierzwicka Monika ZA
9 Romanowicz Ryszard ZA
10 Skubij Elżbieta Iwona ZA
11 Wytrwał Zdzisław ZA
12 Terlicki Stanisław ZA
13 Wargacki Ryszard ZA
14 Łachmański Zbigniew ZA
15 Łuczko Anna ZA

Ad. pkt 9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie stawek podatku od 
nieruchomości.

głosowanie Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie stawek 
podatku od nieruchomości.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
data 27 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie
status ilość procent status ilość procent

ZA 14 93.33 % uprawnionych 15 -
PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %
WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
1 Butkiewicz Antoni ZA
2 Dobrzeniecki Zdzisław ZA
3 Dubiec Irena Cecylia WSTRZYMAŁA SIĘ
4 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna ZA
5 Kochan Wioletta Katarzyna ZA
6 Duda Danuta Maria ZA
7 Kuderawiec Patryk Jakub ZA
8 Mierzwicka Monika ZA
9 Romanowicz Ryszard ZA
10 Skubij Elżbieta Iwona ZA
11 Wytrwał Zdzisław ZA
12 Terlicki Stanisław ZA
13 Wargacki Ryszard ZA
14 Łachmański Zbigniew ZA
15 Łuczko Anna ZA



Ad. pkt 10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji 
o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019.

głosowanie Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2018/2019.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
data 27 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent
ZA 15 100 % uprawnionych 15 -
PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
1 Butkiewicz Antoni ZA
2 Dobrzeniecki Zdzisław ZA
3 Dubiec Irena Cecylia ZA
4 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna ZA
5 Kochan Wioletta Katarzyna ZA
6 Duda Danuta Maria ZA
7 Kuderawiec Patryk Jakub ZA
8 Mierzwicka Monika ZA
9 Romanowicz Ryszard ZA
10 Skubij Elżbieta Iwona ZA
11 Wytrwał Zdzisław ZA
12 Terlicki Stanisław ZA
13 Wargacki Ryszard ZA
14 Łachmański Zbigniew ZA
15 Łuczko Anna ZA

Ad. pkt 11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia 
uchwalonego wniosku sołectwa dotyczącego zmiany przeznaczenia 
środków funduszu sołeckiego (Spędy).

głosowanie Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia
uchwalonego wniosku sołectwa dotyczącego zmiany 
przeznaczenia środków funduszu sołeckiego (Spędy).

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
data 27 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent
ZA 15 100 % uprawnionych 15 -
PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
1 Butkiewicz Antoni ZA
2 Dobrzeniecki Zdzisław ZA
3 Dubiec Irena Cecylia ZA
4 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna ZA
5 Kochan Wioletta Katarzyna ZA
6 Duda Danuta Maria ZA
7 Kuderawiec Patryk Jakub ZA
8 Mierzwicka Monika ZA
9 Romanowicz Ryszard ZA
10 Skubij Elżbieta Iwona ZA
11 Wytrwał Zdzisław ZA
12 Terlicki Stanisław ZA
13 Wargacki Ryszard ZA
14 Łachmański Zbigniew ZA
15 Łuczko Anna ZA

Ad. pkt 12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia 
uchwalonego wniosku sołectwa dotyczącego zmiany przeznaczenia 
środków funduszu sołeckiego (Księżno).

głosowanie Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia 
uchwalonego wniosku sołectwa dotyczącego zmiany 
przeznaczenia środków funduszu sołeckiego (Księżno).

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
data 27 września 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent
ZA 15 100 % uprawnionych 15 -
PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
1 Butkiewicz Antoni ZA
2 Dobrzeniecki Zdzisław ZA
3 Dubiec Irena Cecylia ZA
4 Grzegorzak-Szeluga Katarzyna Anna ZA
5 Kochan Wioletta Katarzyna ZA
6 Duda Danuta Maria ZA



7 Kuderawiec Patryk Jakub ZA
8 Mierzwicka Monika ZA
9 Romanowicz Ryszard ZA
10 Skubij Elżbieta Iwona ZA
11 Wytrwał Zdzisław ZA
12 Terlicki Stanisław ZA
13 Wargacki Ryszard ZA
14 Łachmański Zbigniew ZA
15 Łuczko Anna ZA

Ad. pkt 13. Sprawy różne.

Radny Stanisław Terlicki  poruszył sprawę zakupu pompy do pieca c.o. w kotłowni
Szkoły Podstawowej w Nowicy, budynek w Wilczętach.

Pani  Marzena  Wakieć  –  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w  Nowicy  –  podziękowała
radnym, sołtysom oraz mieszkańcom miejscowości Księżno, Stare Siedlisko, Wilczęta,
Gładysze, Tatarki, Spędy, Sopoty, Ławki za środki finansowe z funduszy sołeckich na
remont dachu sali gimnastycznej w Wilczętach. Dach naprawiony.

Pani Lilla Kaczorek-Niska – Sołtys Sołectwa Bardyny – zapytała, dlaczego w porządku
sesji  nie  ma  punktu  dotyczącego  sprawozdania  wójta  gminy.  Zapytała  również  z
czego wynika potrzeba zakupu “posypywarki do piasku”. Zakupiony był pług – czy
jest  potrzeba  zakupu  tej  maszyny?  Drogi  gminne  są  zakrzaczone,  może  zakupić
kosiarkę do usuwania krzaków.

Odpowiedzi  udzieliła  Przewodnicząca  Rady,  informując  że  pkt.  “Informacja  o
działalności  Wójta  w  okresie  między  sesjami”  został  “wykreślony”  uchwałą  Nr
III/30/2019 z dnia 18 lutego 2019 r.

Na  pytanie  dotyczące  “posypywarki  piasku”  odpowiedzi  udzielił  Wójt,  który
powiedział, że mamy dużo dróg gminnych, po których odbywa się dowóz dzieci do
szkoły  a  nie  ma  czym  ich  posypywać.  W  tej  sprawie  były  liczne  telefony  od
mnieszkańców gminy.

Pan Robert Łączkowski – Sołtys Sołectwa Słobity – uważam, że zakup “piaskarki” to
dobry pomysł, który podniesie bezpieczeństwo na drogach w okresie zimy.

Radna Katarzyna Grzegorzak-Szeluga poruszyła sprawę zabezpieczenia budynku po
hydroforni oraz postawienia wiaty przystankowej w Górskim Lesie.

W odpowiedzi Wójt powiedział, że poczynione zostaną starania zabezpieczenia tego
mieszkania oraz usytuowania wiaty przystankowej w Górskim Lesie.

Ad pkt 14. Zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za
udział i zakończyła posiedzenie.
Sesja Rady Gminy Wilczęta trwała od godziny 9:00 do godziny 11:00.

PROTOKOŁOWAŁ: PRZEWODNICZĄCA
PODINSPEKTOR RADY GMINY
ds. OBSŁUGI RADY Elżbieta Skubij
Ryszard Żemier


